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BESLUITENLIJST AGB Raad van 
bestuur 

18 november 2020 

Aanwezig: Herman Strobbe voorzitter 

Robbe De Wilde, Dietbrand Van Durme,  

Katharine Claus bestuurder - directielid 

Alain Pardaen, Marianne Gorre, Piet Van Heddeghem,  

Lieve De Gelder, Albert De Geyter, Annelien Van Der Gucht, 

Bram De Winne, Claudine De Pauw, Freija Colpaert,  

Herman Maudens, Hilde Anneessens, Ira Lina Piscador,  

Jan Tondeleir, Johan D'Hauwe, Karel Van Imschoot,  

Kathy Mercie-Mertens, Mieke De Roeve, Paul Lauwers, 

Peter Blancquaert, Sabas Moschidis, Sofie Wijmeersch, 

Tony Van Heuverswyn, Wouter Bracke bestuurders 

Pieter Orbie secretaris 

Verontschuldigd: Leentje Grillaert bestuurder 

Afwezig: Walter Govaert bestuurder 

 

Verslag 

1. Goedkeuring verslag AGB raad van bestuur van 2 september 2020 

De administratie stelt voor het verslag goed te keuren. 

voor: 27 Herman Strobbe, Robbe De Wilde, Dietbrand Van Durme, 

Katharine Claus, Alain Pardaen, Marianne Gorre, 

Piet Van Heddeghem, Lieve De Gelder, Albert De Geyter, 

Annelien Van Der Gucht, Bram De Winne, Claudine De Pauw, 

Freija Colpaert, Herman Maudens, Hilde Anneessens, 

Ira Lina Piscador, Jan Tondeleir, Johan D'Hauwe, 

Karel Van Imschoot, Kathy Mercie-Mertens, Mieke De Roeve, 

Paul Lauwers, Peter Blancquaert, Sabas Moschidis, 

Sofie Wijmeersch, Tony Van Heuverswyn, Wouter Bracke 

tegen: 0  

onthouding: 0  

 

De raad van bestuur keurt dit goed. Voorzitter Strobbe heeft geen schriftelijke opmerkingen 

binnen gekregen. 

 

Raadslid Piscador vraagt of wij kiezen voor notulen of voor een zittingsverslag in he AGB? 

Het is immers al een paar keer verschillend geweest. Deze keer was het een zittingsverslag. 

Was dat en bewuste keuze of heeft dat bepaalde reden?  
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Voorzitter Strobbe verduidelijkt dat de raad van bestuur van het AGB een ander orgaan is 

dan een puur politiek orgaan. Vandaar dat we ons beperken tot een een beknot verslag. 

De zittingen van de raad van bestuur zijn ook in besloten zitting. Vandaar dat een beknopt 

verslag voldoende is.  

 

Raadslid Piscador gaat hiermee akkoord, maar zegt dat het bij bepaalde punten 

interessant kan zijn om te weten welke insteek  van welke kant komt is gekomen.  

 

Voorzitter Strobbe zegt dat de secretaris in het vervolg tussenkomsten zal opnemen in de 

verslagen, zonder een woordelijke weergave weer te geven. 

 

Hierna wordt het vergaderverslag van de raad van bestuur van 2 september unaniem 

goedgekeurd. 

2. TMVS dv: Buitengewone Algemene vergadering 8 december 2020 

Het voorstel is goedkeuring te verlenen aan alle agendapunten en de aanstelling van de 

afgevaardigden te bevestigen. 

voor: 27 Herman Strobbe, Robbe De Wilde, Dietbrand Van Durme, 

Katharine Claus, Alain Pardaen, Marianne Gorre, 

Piet Van Heddeghem, Lieve De Gelder, Albert De Geyter, 

Annelien Van Der Gucht, Bram De Winne, Claudine De Pauw, 

Freija Colpaert, Herman Maudens, Hilde Anneessens, 

Ira Lina Piscador, Jan Tondeleir, Johan D'Hauwe, 

Karel Van Imschoot, Kathy Mercie-Mertens, Mieke De Roeve, 

Paul Lauwers, Peter Blancquaert, Sabas Moschidis, 

Sofie Wijmeersch, Tony Van Heuverswyn, Wouter Bracke 

tegen: 0  

onthouding: 0  

 

De raad van bestuur keurt dit goed. Voorzitter Strobbe verduidelijkt dat de agenda van 

Buitengewone Algemene vergadering van TMVS van 8 december 2020 identiek is als 

hetgeen hiervoor op de raad voor maatschappelijk welzijn werd besproken.  

Ook het AGB is hiervan lid en raadslid Tondeleir werd aangesteld als afgevaardigde en 

Herman Maudens als plaatsvervanger voor de ganse legislatuur. 

 

Voorzitter Strobbe vraagt of er opnieuw moet gestemd worden? 

Niemand vraagt hierover een tussenkomst. Daarom gaat de voorzitter over op 

stemafroeping. 

Financiën 

3. Maatregelen ten aanzien van de concessiehouders van het AGB naar 

aanleiding van de coronacrisis 
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De 3 concessionarissen de volledige concessievergoedingen (maart-mei 2020), en de halve 

concessievergoedingen (juni-augustus 2020) kwijt te schelden. 

De 2 voetbalconcessies kwijtschelding toe te staan voor de duur waarin ze hun 

infrastructuur niet hebben kunnen gebruiken. 

Maandelijks een gesprek te hebben met de concessionarissen om de evolutie van hun 

situatie op te volgen. 

Een systeem uit te werken dat als maatstaf kan dienen voor het bepalen van de 

concessievergoeding vanaf september 2020. 

voor: 27 Herman Strobbe, Robbe De Wilde, Dietbrand Van Durme, 

Katharine Claus, Alain Pardaen, Marianne Gorre, 

Piet Van Heddeghem, Lieve De Gelder, Albert De Geyter, 

Annelien Van Der Gucht, Bram De Winne, Claudine De Pauw, 

Freija Colpaert, Herman Maudens, Hilde Anneessens, 

Ira Lina Piscador, Jan Tondeleir, Johan D'Hauwe, 

Karel Van Imschoot, Kathy Mercie-Mertens, Mieke De Roeve, 

Paul Lauwers, Peter Blancquaert, Sabas Moschidis, 

Sofie Wijmeersch, Tony Van Heuverswyn, Wouter Bracke 

tegen: 0  

onthouding: 0  

 

De raad van bestuur keurt dit goed. Voorzitter Strobbe geeft het woord aan secretaris Orbie. 

We zitten opnieuw in een lockdown, bijgevolg is opnieuw de overweging gemaakt wat we 

gaan doen met de concessies zowel met de horecaconcessies als met de concessies van de 

voetbalinfrastructuur. 

Er is een voorstel geformuleerd om iets analoog te doen in golf twee als wat gebeurd is in 

golf één. 

  

Voor de horeca: 

Er wordt het volgende voorgesteld voor de vier maanden (rest van dit jaar omdat de vorige 

keer een regeling goedgekeurd is tot en met augustus). 

- voor de maanden september en oktober 2020 waarin de horeca open kon zijn, een 

halvering van de concessievergoedingen; 

- voor de maanden november en december 2020 met opnieuw een volledige lockdown, 

kwijtschelding van de concessievergoedingen. 

 

Voor de voetbalconcessie:  

Regeling was tot in juli. In augustus zijn de trainingen, competities en tornooien hervat. 

Voortel zou zijn een halvering van de concessievergoedingen voor de maanden september 

en oktober 2020, voor de maanden november en december 2020 een volledige 

kwijtschelding zoals bij de horeca concessionarissen. 

 

Voordeel is dat er dan een heel kalenderjaar voorbij is. Begin volgend jaar kunnen we dan 

zien hoe de situatie is. Concessiehouders kunnen op die manier ook een boekhouding 

maken met een overzicht van een gans 'coronajaar'. Beginvolgend jaar, zien we dan in 

welke epidemiologische situatie we zitten, of de tweede golf onder controle is, of de cijfers 

laag blijven.  
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Het is dan ook gelijk voor alle concessiehouders. Het principe 'Keep it simple' wordt 

gehanteerd.  

 

Hierna geeft de voorzitter het woord aan raadslid Moschidis. 

Op het vorige AGB had hij al bemerkingen gegeven bij de tegemoetkomingen voor de 

commerciële horeca. Hij vraagt hier voorzichtig te zijn. Alle horeca-uitbaters hebben het nu 

moeilijk. Kan de gemeente overwegen om ook voor de andere zelfstandigen zoals bvb. de 

winkeliers in Wetteren, acties te ondernemen? Dat de gemeente als goede huisbaas wil 

optreden voor haar concessie, begrijp ik, dat de gemeente de huidige concessionarissen wil 

behouden ook, maar zij zouden hun concessies blijkbaar goed doen. Maar zoals al eerder 

gezegd kunnen zij ook van Vlaamse of federale gunstmaatregelen genieten.  

 

Raadslid Van Der Gucht herhaalt zoals zij de vorige keer reeds zei dat er een financiële 

kwijtschelding wordt gedaan, zonder dat we een financieel beeld hebben. Zij wil graag een  

financieel plan zien van A tot Z: wat ze gekregen hebben, wat de kosten zijn, om zo een 

volledig beeld te hebben. 

 

Raadslid Bracke zegt dat hij begrijpt dat de gemeente de maatregelen uniform wil houden 

maar voor de ene concessionaris is dat toch anders dan voor de andere concessionaris. BV 

de cafétaria van de Nova ligt in het centrum. Zij hebben in september een redelijk goed 

draaiend terras kunnen hebben. Maar raadslid Bracke begrijpt dat er niet kan gezegd 

worden wie moet betalen en wie niet.  

 

Raadslid Bracke wil wel graag een tussenkomst vragen voor de voetbalverenigingen.  Hij 

zegt er 100% achter te staan dat hun huurgelden kwijtgescholden worden, want die 

verenigingen zijn erg hard getroffen. Raadslid Bracke is echter van mening dat alle 

verenigingen gelijk moeten behandeld worden. We zitten hier nu op een AGB raad van 

bestuur en kunne enkel beslissen over die materie maar er zijn nog veel verenigingen in 

onze gemeente die huur moeten betalen bvb. voetbalclub Edeboys. Onrechtstreeks wordt 

deze club dan op die manier benadeeld want zij betalen jaarlijks 2.500 euro huur voor een 

terrein waar ze nog alle onderhoudswerken zelf moeten doen. Daarom vraagt raadslid 

Bracke om bij de verdeling van het geld van de Vlaamse regering, rekening te houden met 

welke verenigingen huur moeten betalen die niet kwijtgescholden is, en toch hun werking 

is stilgelegd. 

 

Raadslid Blancquaert vraagt of we naar analogie met de vorige  raad van bestuur dit 

agendapunt opnieuw kunnen splitsen? 

Voorzitter Strobbe heeft daar geen bezwaar tegen, maar hij stelt voor de punten voor de 

horeca en de punten voor de voetbal te bundelen. 


